
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie ochrany verejného poriadku v Rožňave  zo dňa 

24. 2. 2020

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program rokovania:

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník
2. Informatívna správa o zabezpečení čistoty a poriadku na verejných priestranstvách od 

psích exkrementov – Ing. Vanyo
3. Plnenie uznesení – R. Ocelník
4. VZN o udržiavaní čistoty a poriadku a o správe a údržbe verejnej zelene – návrh na 

zmeny a doplnenie – Mgr. Halyák
4.1 Jozef Štang – prístupová cesta k rodinnému domu (doplnený bod) – Blanka Fábiánová
5. Rôzne
6. Diskusia
7. Záver

K bodu č. 1: Otvorenie, schválenie programu rokovania – R. Ocelník

Predseda  komisie  Roman Ocelník  privítal  členov komisie  a  oboznámil  ich  s  
programom  rokovania.  Svoju  neúčasť  ospravedlnili  R.  Piku  z dôvodu  práceneschopnosti 
a Mgr. Bischof z dôvodu kolízie so zasadnutím inej komisie. Tajomník Mgr. Halyák uviedol, 
že v deň rokovania komisie mu bol doručený ďalší materiál – Jozef Štang – prístupová cesta 
k rodinnému domu. 

Uznesenie  č.  01/02/2020: Komisia  schvaľuje  program svojho rokovania  dňa  24.  2.  2020 
podľa pozvánky s doplnením bodu 4.1 za bod 4. 

Hlasovanie: Za: 4 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0 
                    Neprítomní: 3 (Mgr. Gonos, Piku, Mgr. Bischof)

K bodu  č.  2:  – Informatívna správa o zabezpečení  čistoty a poriadku na verejných 
priestranstvách od psích exkrementov - Ing. Vanyo

Tento  materiál  iniciovali  občania,  2  boli  prítomní  aj  na  rokovaní  komisie.  Vzhľadom na 
neprítomnosť Ing. Vanya materiál uviedol poslanec MZ Mgr. Drengubiak, ktorý uviedol, že 
je  potrebné,  aby  občania  vedeli,  že  tento  druh  odpadu  možno  odhadzovať  do  nádob  na 
zmesový  komunálny  odpad.  Prítomní  občania  uviedli,  že  chcú  túto  problematiku  riešiť. 
O 13.43  bolo  k tomuto  bodu  tajomníkovi  komisie  doručené  vyjadrenie  člena  Komisie 
vzdelávania a mládeže P. Lörincza, ktoré bolo prítomným prečítané. Ing. Hanuštiak uviedol, 
že predpisy sú dostatočne prísne, je potrebná edukácia občanov, pomáha kamerový systém, 
mestská polícia môže v blokovom konaní uložiť pokutu do 33,- eur.
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Uznesenie č. 02/02/2020: Komisia odporúča:
a)  daňovníkom dane  za  psa  doručiť  informácie  pre  držiteľov  psov  spolu  s rozhodnutím, 
ktorým sa vyrubuje daň za psa
b)  preveriť,  za  čo platíme spoločnosti  Brantner  Gemer,  s.  r.  o.  v súvislosti  s odpadovými 
nádobami na psie exkrementy
c) v spolupráci s mestskou políciou zvážiť osadenie nových nádob na zmesový komunálny 
odpad na najviac frekventovaných verejných priestranstvách
d) zriadiť venčoviská z prostriedkov dane za psa.  

Hlasovanie: Za: 4 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0 
                    Neprítomní: 3 (Mgr. Gonos, Piku, Mgr. Bischof)

K bodu č. 4: VZN o udržiavaní čistoty a poriadku a o správe a údržbe verejnej zelene – 
návrh na zmeny a doplnenie – Mgr. Halyák

Prítomný  bol  aj  poslanec  MZ  Ing.  Bolaček,  ktorý  sa  opýtal,  prečo  by  sa  deti  nemohli 
bicyklovať  pred  bývalým  Domom  služieb.  Ing.  Hanuštiak  uviedol,  že  mamičky  s deťmi 
nevyháňajú, je to oddychová zóna, schody sú poškodené.

Uznesenie č. 03/02/2020: Komisia odporúča materiál  schváliť s doplnením § 3 ods. 1 písm. 
q):  „po schodoch pred budovou bývalých Komunálnych služieb na Šafárikovej ulici č. 17 
v okolí fontány.“
Hlasovanie: Za: 4 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)

        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0 
                    Neprítomní: 3 (Mgr. Gonos, Piku, Mgr. Bischof)

K bodu č. 3: Plnenie uznesení – R. Ocelník

Uznesenie č. 04/02/2020: Komisia berie plnenie uznesení na vedomie.

Hlasovanie: Za: 4 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0 
                    Neprítomní: 3 (Mgr. Gonos, Piku, Mgr. Bischof)

K bodu č. 4.1: Jozef Štang – prístupová cesta k rodinnému domu – B. Fábiánová

Uznesenie  č.  05/02/2020:  Komisia  konštatuje,  že  predložený  materiál  nepatrí  do  vecnej 
pôsobnosti komisie.



3

Hlasovanie: Za: 4 (Ocelník, Ing. Hanuštiak, Ing. Szabad, JUDr. Kerekešová)
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0 
                    Neprítomní: 3 (Mgr. Gonos, Piku, Mgr. Bischof)

K bodu č. 5: Rôzne

Bol prerokovaný podnet poslanca MZ Mgr. Breuera, ktorý na zasadnutí  MZ 30. 1. 
2020 uviedol: „Ja by som sa chcel aj opýtať, možno aj taká malá prosba, ja bývam na Juhu 
a chcel by som sa opýtať, že kto by tam mohol riešiť, alebo ako by sa to dalo vyriešiť tá ulica  
Alej Jána Pavla, pred tým obchodným strediskom. Strašne rýchlo tam chodia autá, že či by sa 
tam nedali nejakým spôsobom nainštalovať retardéry, či sa dá na to pozrieť. Ja neviem s kým 
to riešiť, tak len moja taká malá prosba. Lebo skoro už 2x ma tam prešli. No chodím tam 
s kočíkom, teraz mám malé dieťa, tak vnímam to trošku viac.“

Najprv sa hlasovalo o umiestnení retardéra na uvedený úsek.

Hlasovanie: Za: 1 (Ing. Hanuštiak)
        Proti: 2 (Ocelník, JUDr. Kerekešová)
        Zdržal sa: 1 (Ing. Szabad)

                    Nehlasovali: 0 
                    Neprítomní: 3 (Mgr. Gonos, Piku, Mgr. Bischof)

Uznesenie č. 06/02/2020: Komisia neodporúča umiestnenie retardéra na Alej Jána Pavla II. 
v úseku pred obchodným centrom.

Komisia prijala k podnetu toto uznesenie:

Uznesenie č. 07/02/2020: Komisia odporúča:
a) vyzvať OR PZ na zvýšenie dohľadu nad bezpečnosťou a plynulosťou cestnej premávky v 
meste, hlavne meranie najvyššej dovolenej rýchlosti a to najmä na Aleji Jána Pavla II.
b) osadenie dopravnej značky „Najvyššia dovolená rýchlosť 30 km/h“ na Alej Jána Pavla II. 
v úseku križovatky s Medzimlynskou ulicou z oboch strán.

Mgr. Drengubiak upozornil na nebezpečné priechody pre chodcov pri križovatke ulíc Košická 
– Záhradnícka a Košická – Rumunská. 

Uznesenie č. 08/02/2020: Komisia odporúča pri obnove vodorovného dopravného značenia 
prehodnotiť umiestnenie uvedených priechodov.

K bodu č. 6: Diskusia

Neboli žiadne diskusné príspevky.
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K bodu 7: Záver

Predseda  komisie  poďakoval  prítomným  za  účasť  a zaželal  im  príjemné  prežitie 
predvolebného týždňa.

          Mgr. Juraj Halyák        Roman Ocelník
           tajomník komisie                   predseda komisie


